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Onderwerp:  Schermen in de stad 
Commissie: EM, MO en FB  
 
 
Geacht college,         14 april 2015 
 
Afgelopen vrijdag hebben VVD en PvdA schriftelijke spoedvragen gesteld over het besluit 
om aankomende zaterdag geen grote schermen toe te staan op diverse pleinen in het 
centrum. Vandaag ontvingen wij uw beantwoording, waarvoor dank.  
 
Wij zijn echter teleurgesteld in de beantwoording. We missen de onderbouwing waarom de 
grote schermen op zaterdag vanuit openbare orde en veiligheid niet geplaatst kunnen 
worden en vinden het opmerkelijk dat er geen bereidheid is om met ondernemers tenminste 
in gesprek te gaan. We hebben daarom in overleg besloten om gezamenlijk deze 
aanvullende vragen te stellen waarbij we een dringend verzoek doen richting u. 
 
In de beantwoording geeft u aan dat u geen toestemming verleent om diverse redenen 
waarbij de belangrijkste redenen zijn dat het feest vooral op zondag plaats moet vinden en 
dat het zaterdag problemen met zich meebrengt inzake de openbare orde en veiligheid. Elke 
partij in de raad zal het belang van openbare orde en veiligheid onderschrijven. Tegelijkertijd 
zien wij hier vooral een uitdaging in waar in goed overleg een oplossing voor is te vinden. 
 
We hebben de volgende vagen voor u geformuleerd en verzoeken u, gezien het naderende 
kampioenschap, om deze vragen zo snel als mogelijk van een beantwoording te voorzien. 
 

1. Deelt het college de mening van indieners dat er zaterdag vermoedelijk toch extra 
mensen naar de stad komen vanwege het naderende kampioenschap van PSV? 
Indieners verwachten dit omdat het zaterdag vermoedelijk mooi weer zal worden en 
dat mensen het moment waarop na zeven jaar de schaal weer terug is in Eindhoven, 
vooral ook met elkaar willen beleven en dat er daardoor sowieso extra mensen naar 
de stad zullen komen. 

2. In de raad is er vaker discussie gevoerd over de politie capaciteit in Eindhoven. Is het 
niet mogelijk om in de regio Oost-Brabant extra capaciteit uit te vragen? Als het goed 
is, is dit binnen de opzet van de Nationale Politie mogelijk. We realiseren ons dat het 
kortdag is maar niet onoverkomelijk. We verzoeken het college om met spoed 
gehoor te geven aan deze oproep. Temeer ook omdat veel supporters van PSV ook 
uit de brede regio rondom Eindhoven komen. 

3. U geeft ook aan dat u niet in gesprek bent geweest met de horeca en ook niet van 
plan bent om dit te gaan doen. Ook hier geldt dat het inmiddels erg kort dag is maar 
ook niet onoverkomelijk. Ondernemers zijn een belangrijke partner in onze stad die 
bereid zijn om veel verantwoordelijkheid te dragen; ook wanneer het om veiligheid 
gaat. Ook vandaag hebben we met de marktondernemers gesproken en die hebben 
aangegeven zich volledig te voegen naar de gemeente waneer het gaat om het 
aantal beveiligers. Het lijkt ons daarbij ook niet zo dat er mega veel extra agenten 
moeten worden ingezet. Immers, er is zaterdag al extra politie in de stad omdat dat 
altijd het geval is bij een reguliere zaterdag-stap-avond. Maar het is ook zo dat bij 
een wedstrijd er altijd al extra politie in de stad is. Dat maakt dat aankomende 
zaterdagavond er al veel extra agenten in de stad zijn. Wanneer er grote schermen 
op bijvoorbeeld de markt worden geplaatst, zou de combinatie van 2x extra agenten 
+ de beveiligers vanuit de ondernemers toch voldoende moeten zijn om de openbare  
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orde en veiligheid te handhaven? Wanneer u een andere mening bent toegedaan, 
zijn we benieuwd naar de onderbouwing hiervan. 

 
Geacht college, wij doen dringend een beroep op u om in een ultieme poging het mogelijk te 
maken dat er zaterdag toestemming komt voor de grote schermen. Een ultieme poging om 
met spoed met de ondernemers en de politie in de regio in de regio in gesprek te gaan 
waarbij u het uitgangspunt hanteert dat we er met z'n allen een fantastisch groot 
feestweekend van gaan maken. 
 
Wij kijken uit naar uw positieve beantwoording. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ferry van den Broek, VVD 
Frank Depla, PvdA 
Jessica van Eijs, D66 
Rudy Reker, LPF 
Rik Thijs, GroenLinks 


